
Notulen ledenvergadering ECV 17 september 2022 
 
 

Aanwezig: 
Harmen Grunstra, commissaris en voorzitter 
Erik Houter, commissaris 
Jeroen Buis, directeur en notulist 
Jan den Ouden, directeur 
 
Leden: 
Harrie van Barneveld, 
Herman Euverman, 
Erik Hammers, 
Remmie Hammers, 
Arnold Kriesch 
Elsje de Ruijter 
Saar Schuling 
L. Tepper 
Marja Veerdig 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Financieel verslag 2021 
Jan licht de diverse posten toe; in grote lijnen komen de uitgaven en inkomsten overeen met het 
budget. 
Per saldo is er een winst gemaakt. 
Harrie doet de suggestie om de projectkosten uit de algemene kosten te halen. Dit voorstel wordt 
geaccepteerd. 
Leden die hun investering of een deel hiervan in de zonneakker eerder uitgekeerd willen hebben 
kunnen dat kenbaar maken via info@ecvlieland.nl, door het positieve resultaat is dat deels mogelijk. 
 
De vergadering keurt de jaarrekening goed en verleent decharge van het bestuur voor het gevoerde 
beleid in 2021. 
 
3. Voortgang projecten 
3.1 De zonneakker presteert boven budget 
3.2 De 2 postcoderoosprojecten presteren boven budget 
3.3 SCE projecten zijn de nieuwe postcoderoos projecten. Er lopen 2 SCE projecten (beide Havenweg) 
voor 15 jaar. 
3.4 Vooronderzoek warmtegenerator. Liander kan wellicht gaan bijdragen. Gezien de huidige 
gasprijzen kan het project worden rondgerekend. 
3.5 Vooronderzoek warmte uit zeewater aanloophaven d.m.v. damwanden met daarin 
warmtewinning. De haven en KNRM gebruiken redelijk veel gas. 
Doel is om deze en het bedrijventerrein gasloos te maken. Vanuit de ECV zouden we bv 
warmteleverancier kunnen worden maar voorlopig is ECV de aanjager. Op het moment dat de 
projecten richting realisatie gaan dan wordt er een vergadering bijeen geroepen om te bezien wat de 
rol van ECV zou kunnen worden. 
 
4. Ontwikkeling aantal klanten 
Het aantal aansluiting is gegroeid tot 295 elektra aansluitingen op Vlieland. Van daarbuiten zijn er 
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ongeveer 100 extra. 
 
5. Beloning directie 
Is de vergadering het ermee eens dat ECV niet geheel vrijwillig zonder betaling gerund kan worden? 
Is de vergadering het ermee eens dat het bedrag (2000 euro) niet wordt uitgekeerd aan de directie 
maar in een fonds wordt gestort ten behoeve van ondersteuning van mensen die moeite hebben met 
de energiekosten. 
Jan den Ouden heeft de suggestie om het bedrag dat de gemeente beschikbaar heeft voor 
huishouden om kleine energie verminderende maatregelen te nemen (Euro 80) te verdubbelen bij 25 
aanvragen. De energiecoach van de gemeente kan daarbij de selectie doen zodat de ECV zelf geen 
persoonsgegevens nodig heeft. 
 
De vergadering gaat hiermee akkoord waarbij het duidelijk moet zijn dat het om een jaarlijkse 
vergoeding gaat aan de directie die wordt gestort in een soort fonds die elk jaar bekrachtigt moet 
worden. 
Harrie vraagt of het bedrag verhoogt kan worden tot 4000 euro. Harmen antwoordt dat dit volgend 
jaar op de agenda komt. 
Elsje heeft de suggestie om dit fonds open te stellen voor andere giften; de directie zal dit verder 
uitwerken. 
De niet aanwezige leden worden ook uitgenodigd om over dit punt feedback te geven. 
Harmen spreekt uit dat de commissarissen graag een 3e commissaris erbij willen hebben en vraagt 
hulp aan de vergadering. 
 
6. Rondvraag 
Is er geen mogelijkheid iets te doen met de dijkvergroting. Jan antwoordt dat de nieuwe dijk glooiend 
wordt dus er is geen plaats voor zonnepanelen meer. In theorie zou je de dijk als warmteopslag 
kunnen gebruiken maar dat idee is niet naar voren gebracht. 
 
7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


